

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Heinrich Wilhelm Ludolf.

Ludolf, Heinrich Wilhelm

o.O., 13.01.1701-31.10.1711

8. Februar 1701

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785)

8/ The differing degrees of Gods mercy and
grace witness his wisdom and goodness. He
that hath least, nevertheless hath more than
he deserves. If they were endowed all alike
to the highest degree, such perfection would
seem to belong to our very being. Whereas it
magnifies Gods glory, when the want of
his favor shews what man is without him.

Parce, que David estima su alma
muerta, y en el infierno, quando la alma
esta alejada de Dios; y parece que creia
en tal estado la alma, mientras que que,
dava en su corrupcion natural, y a
y explicito los. 5. 6. Versos del Psalmo. Vi
y vers 10. Ps. xxx.

Sobre todo quando yo considero que
quidam corruptione perdition. y
הכל זה נפשיהו, significa el mismo, que
הכל זה נפשיהו, o tambien נפשיהו

La naturaleza haze descender y bajar
nuestra alma hacia la tierra, y la gracia
de Dios la buelve, y la haze subir hacia
el cielo

Bienaventurados aquellos torpales וטמאים,
van los señales de la merced de Dios, quando.

וְיִשְׂרָאֵל עַל כֵּן יִדְרֹךְ חֲשָׁאִי בְּדֶרֶךְ יִדְרֹךְ

עֲנִיָּי לְחִשְׁבֹּת וְלִמְדָּת עֲנִיָּי דְרָכֶיךָ כֹּל אֲרָחוֹת

יְיָ חֶסֶד וְאֵמֶת לְעַדִּי בְרִיתוֹ וְעֻדָּתוֹ :

שחח מוח